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ΘΕΜΑ: «Επικίνδυνο νερό στο Δήμο Σικυωνίων, της Κορίνθου»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων του Δήμου Σικυωνίων, της Κορίνθου και σύμφωνα με
πρόσφατο  τοπικό  δημοσίευμα  του  διαδικτύου,  της  21ης Δεκεμβρίου  2020,  ενώ  όλος
σχεδόν  ο  Δήμος  Κορινθίων  υδρεύεται,  εδώ και  χρόνια,  με  το  πόσιμο  νερό  από την
Στυμφαλία  (που  βρίσκεται  στο  Δήμο  Σικυωνίων),  σε  κάποιες  περιοχές  του  Δήμου
Σικυωνίων,  η  ύδρευση  φτάνει,  όχι  μόνο  ακατάλληλη  αλλά  και  με  το  νερό  άκρως
επικίνδυνο στις βρύσες των δημοτών. Συγκεκριμένα, το πρόβλημα εντοπίζεται στο Άνω
Διμήνιο,  του  Δήμου  Σικυωνίων,  όπως  επιβεβαιώνεται  από  τα  αποτελέσματα
δειγματοληψίας, του Τμήματος Υγειονομικού Ελέγχου και Περιβαλλοντικής Υγιεινής, της
Περιφέρειας Πελοποννήσου. Η διαπίστωση έγκειται στο ότι, τα δείγματα που ελήφθησαν
δεν πληρούν από χημικής απόψεως την ισχύουσα νομοθεσία, όσον αφορά, αφενός, στο
μικροβιακό φορτίο τους, και αφετέρου, στο αυξημένο ποσοστό αμμωνίας και νιτρωδών
στοιχείων εντός τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  προβείτε,  άμεσα,  στις  κατάλληλες  ενέργειες  αποκατάστασης  της
καταλληλότητας του πόσιμου νερού, όσον αφορά στη ύδρευση της περιοχής του Άνω
Διμηνίου, του Δήμου Σικυωνίων, προς αποφυγή κινδύνων της Δημόσιας Υγείας στην εν
λόγω περιοχή;

Ο ερωτών Βουλευτής
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